
Århus Kajak Samvirke Beretning 2021-2022 ved Kajakklubben Viking  

Mødeaktivitet  

Siden repræsentantskabsmødet i november 2021 har der været afholdt 3 møder på Brabrand Rostadion. 

Arrangementer  

Havneræs 2022 blev afholdt søndag 3. april 2022 med pæn tilslutning.  

ÅM kortbane måtte aflyses grundet meget få tilmeldinger og ÅM Maraton blev reelt et åbent 
klubarrangement hos Skjold.  

Et stærkt selvstændigt initiativ fra Anne Mette fra Skjold stablede et lyserød lørdag arrangement på benene 
på Aarhus Havn med støtte fra ÅKS. 

Bådpladser på Brabrand Rostadion  

Helge fra MKC har gjort et stort stykke arbejde med at få markeringerne synliggjort, og startet 
diskussionerne omkring døde både, dette arbejde skal følges op i den kommende sæson. 

Vikings reparationsudvalg kan fra sag til sag kontaktes om assistance i forbindelse med reparationer på 
andre klubbers både, da der periodisk er ledig kapacitet.  

Anskaffelser  

Der er købt to brugte TCR’er af Viking, derved er antallet af overgangsbåde fordoblet, hvilket længe har 
været et ønske.  

Regnskab  

Kassebeholdning udgør 56.637,93 kr. Se bilag med kontobevægelser.  

Uddannelse  

Der har i år i ÅKS-regi været afholdt IPP3 kursus og prøve og I1 kursus, men ingen førstehjælps uddannelse. 

Kajakhotel Åbrinken  

Se selvstændig beretning.  

Hjemmesiden  

aarhuskajaksamvirke.dk er opdateret med årsberetninger og regnskab for ÅKS og Kajakhotellet frem til nu 
og resultater fra alle afholdte stævner.  

Derudover tog Viking initiativ til at få Fibernet på Brabrand Rostadion, dette blev fulgt op af meget stor 
indsats fra roere der fik fornyet hele wifi-installationen i bygningen. 



Overdragelse  

Kajakklubben Viking fik overdraget formandskabet fra Skjold, og har grundet Corona haft formandskabet i 2 
år. Formandskabet overdrages til AKKK. 

Erik Madsen og Torben Bajlum, Kajakklubben Viking  

 


